
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 11/7/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Σιδηροδρομική σύνδεση Πάτρας – Αθήνας: μία ιστορία 
χωρίς τέλος» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Απογοητευμένοι και αγανακτισμένοι είναι οι πολίτες της Πάτρας μετά τις 
τελευταίες επιβεβαιώσεις μη ύπαρξης κονδυλίων για την ολοκλήρωση της 
σιδηροδρομικής σύνδεσης Αθήνας- Πάτρας - Ρίου.  
Εν έτει 2025 η τρίτη σε πληθυσμό πόλη της Ελλάδας παραμένει αποκομμένη 
από την υπόλοιπη χώρα. Με ένα εμπορικό λιμάνι που αφέθηκε να μαραζώσει, 
καθώς ούτε η δική του σύνδεση με την Βόρεια και Κεντρική Ελλάδα 
υλοποιήθηκε και με τουριστική κίνηση διαρκώς συρρικνωμένη, η Πάτρα 
αργοπεθαίνει.  
Κι ενώ ο κόσμος της Αχαΐας περίμενε να ολοκληρωθεί μέχρι το 2026 η 
σιδηροδρομική σύνδεση και να αρχίσει να ανακάμπτει επιτέλους οικονομικά η 
περιοχή, πληροφορείται την αδυναμία υλοποίησής του. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε τι στάδιο βρίσκεται πραγματικά η υλοποίηση της σιδηροδρομικής 
σύνδεσης Αθήνας – Πάτρας – λιμάνι Πάτρας; 
2. Ισχύει ότι ακυρώθηκε η χρηματοδότηση από την Ε.Ε.; 
3. Αν ναι, υπάρχει εναλλακτικό σχέδιο και ποιο είναι αυτό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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